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Uprzejmie informuję, że na LIV sesji Rady Miejskiej 28 października 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Anna 

Krakowska zgłosiła następujące wnioski i zapytania: 

1) Poprosiła, aby w każdej tarnowskiej szkole i przedszkolu pojawiła się informacja 

o stopniu finansowania ze środków budżetu państwa i bonie edukacyjnym. 

2) Poprosiła o wyjaśnienie w zakresie ograniczenia środków na nagrody dla nauczycieli. 

Dodała, że w październiku w Niepołomicach odbyła się konferencja dla dyrektorów 

szkół. (…) jak to możliwe jest, że są bardzo duże środki na trzydniową konferencję 
w Zamku Niepołomickim, a równocześnie dużo skromniejsze dla nauczycieli 
wyróżniających się w pracy?  

3) Poprosiła o udzielenie wyjaśnień na temat budowy krytego lodowiska, które ma powstać 

wraz z letnim parkiem wodnym w Mościcach, na które Miasto otrzyma środki 

z rządowego programu Polski Ład. 

4) W nawiązaniu do punktu 18. informacji o udziale w oficjalnych spotkaniach 

i uroczystościach Zastępcy Prezydenta Miasta Tarnowa Agnieszki Kawy (Udział 
w spotkaniu z panem Krzysztofem Lechowiczem - nowo powołanym prezesem Unii 
Tarnów Żużlowej Sportowej Spółki Akcyjnej) zapytała, czy rozmowy dotyczyły spraw 

własnościowych, a także kto jest właścicielem stadionu żużlowego i piłkarskiego. 

5) Zapytała, czy do Rządowego Funduszu Dróg Samorządowych została zgłoszona ulica 

Pasterska i czy zostanie ona wyremontowana.  

6) Poinformowała, że Nadleśnictwo Gromnik jest gotowe przekazać nieodpłatnie sto 

sadzonek drzew, które zazielenią Miasto – bezpłatnie, tylko chodzi o wskazanie miejsca 
i formalne dogadanie się. 
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